
Til Sundhedsudvalget 
 
Info vedr. resultatet af Sundhedsudvalgets fine indsats: 
Først stor tak til Sundhedsudvalget for de 6 stillede spørgsmål (150 til 155 af 5. november 2014) vedr. 
behandling af spiseforstyrrede. 
Håbet var, at de ansvarlige besluttede sig til at respektere Sundhedsloven og patientrettighederne, dvs. de 
spiseforstyrredes ret til at komme i hurtig, relevant behandling, så organskader undgås og de 
samfundsøkonomiske omkostninger reduceres.  
 
Resultatet af Sundhedsudvalgets spørgsmål via ministeren til de enkelte regioner og hospitaler har på blot 
én enkelt dag resulteret i, at 13 patienter er viderehenvist til relevant behandling. Vi har således på 1 dag 
modtaget flere patienter fra det offentlige end på det sidste 1½ år, men det er kun toppen af et uhyggeligt 
isbjerg, for vi har 1½ års registreringer på omgåelse af utallige psykiatriske patienters rettigheder. Hvor mon 
de hundreder af patienter er nu? 
Jeg håber, Sundhedsudvalget følger indsatsen til dørs, så dem der er ansvarlige for denne menneskelige 
tragedie fratages muligheden for at fortsætte med at bryde Sundhedsloven. Vi gør nu alt for at behandle de 
spiseforstyrrede patienter og glæder os til i 2015 at samarbejde med alle, der respekterer Sundhedsloven. 
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